

Title (en)

ROULETTE-TYPE SLOT MACHINE.

Title (de)

ROULETTEARTIGES GELDSPIELGERÄT.

Title (fr)

MACHINE A SOUS SIMILAIRE A UNE ROULETTE.

Publication

EP 0480013 A1 19920415 (DE)

Application

EP 91909052 A 19910507

Priority

- DE 4014477 A 19900507
- EP 9100856 W 19910507

Abstract (en)

[origin: US5259616A] PCT No. PCT/EP91/00856 Sec. 371 Date Feb. 28, 1992 Sec. 102(e) Date Feb. 28, 1992 PCT Filed May 7, 1991 PCT Pub. No. WO91/17529 PCT Pub. Date Nov. 14, 1991.According to a process for operating a slot machine that works as a roulette wheel, the gambler determines the amount of the stake by introducing coins then by pressing selection keys. A microprocessor determines the result of the game by means of random algorithm. When the chosen number is hit, the microprocessor instructs the coin distributing unit to eject the main prize. When a chosen number is hit, the microprocessor drives another processor with a random generator. The random generator determines, depending on a written algorithm, a gain multiplier which is multiplied by the amount of the stake on the number that was hit. The payment unit is then instructed to distribute an amount in coins which corresponds to the product of the stake on the number that was hit and the gain multiplier.

Abstract (fr)

Selon un procédé d'utilisation d'une machine à sous similaire à une roulette, le joueur détermine la hauteur de sa mise en introduisant des pièces de monnaie, puis en appuyant sur des touches de sélection, un microprocesseur déterminant le résultat du jeu au moyen d'un algorithme aléatoire. Lorsque le numéro sélectionné est gagnant, le microprocesseur commande l'unité de sortie des pièces de monnaie afin de la faire éjecter le premier prix. Lorsqu'un numéro sélectionné est gagnant, le microprocesseur actionne un autre processeur avec un générateur aléatoire. Ce générateur aléatoire détermine en fonction d'un algorithme un multiplicateur de gain qui est multiplié par la hauteur de la mise sur le numéro sélectionné. L'unité de paiement est alors commandée afin d'éjecter une quantité de pièces de monnaie qui correspond au produit de la mise sur le numéro gagnant et du multiplicateur de gain.

IPC 1-7

G07F 17/34

IPC 8 full level

G07F 17/32 (2006.01); **G07F 17/34** (2006.01); **A63F 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G07F 17/32 (2013.01 - EP US); **G07F 17/3262** (2013.01 - EP US); **G07F 17/3286** (2013.01 - EP US); **A63F 5/00** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

US 5259616 A 19931109; AT E126377 T1 19950815; DE 59106208 D1 19950914; EP 0480013 A1 19920415; EP 0480013 B1 19950809; ES 2077851 T3 19951201; WO 9117529 A1 19911114

DOCDB simple family (application)

US 78123692 A 19920228; AT 91909052 T 19910507; DE 59106208 T 19910507; EP 9100856 W 19910507; EP 91909052 A 19910507; ES 91909052 T 19910507